

ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သော • အမှိုက်ခွဲခြားခြင်းနည်းလမ်း • စွန့်ပစ်ခြင်းနည်းလမ်း

*အသေးစိတ်အတွက်စာစောင်တွင်ဖတ်ရှုပါ။ ကျေးဇူးပြု၍ သိမ်းဆည်းမည့်နေ့ကို စစ်ဆေး၍ ဖြည့်စွက်ပါ။

အမှိုက်သိမ်းသည့်နေ့ နံနက် ၈ နာရီမတိုင်မီ ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သော အမှိုက်များ စုစည်းရာနေရာ၌ ကျေးဇူးပြု၍ ထုတ်ပေးပါ။

*ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သော အမှိုက်များ သိမ်းဆည်းခြင်းတို့ကို မိုးရာသီနှင့် ရုံးပိတ်ရက်များ (နှစ်သစ်ကူး/နှစ်ကုန် ရုံးပိတ်ရက်များမှအပ) ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ရာသီဥတု ဆိုးရွားနေချိန်တွင် သိမ်းဆည်းသည့်အချိန် နှောင့်နှေးနိုင်ခြင်း (သို့မဟုတ်) ပယ်ဖျက်ခြင်း ရှိပါသည်။

ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သော အမှိုက်

တစ်ပတ် တစ်ကြိမ်

ရက်သတ္တပတ်၏နေ့

ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သောအမှိုက်သိမ်းဆည်းသည့်ယာဉ်ကိုလိုက်၍ သိမ်းဆည်းသည့်အချိန် ကွဲပြားပါသည်။

စာရွက်အဟောင်းများ

သတင်းစာ (4ခေါက်၊ A4 အရွယ်အစား)၊ မဂ္ဂဇင်းများ၊ စာအုပ်များ၊ အထွေထွေစာရွက်များ (မဂ္ဂဇင်း၊ စာအုပ်များ၊ မှတ်စုစာအုပ်များ၊ မှန်ပုံများ၊ လက်ကမ်းကြော်ငြာများ၊ ထုပ်ပိုးစက္ကူများ၊ စာအိတ်များ၊ အိမ်သာသုံးစက္ကူလိပ်များ စသည်ဖြင့်)

စက္ကူထုပ်များ (အဖျော်ယမကာပစ္စည်းသုံးနှင့် အစားအသောက်ပစ္စည်းသုံး)၊ ကတ်ထုပ်ပိုး

အမျိုးအစားအလိုက်ခွဲ၍ ကြိုပြင်ချည်းပြီး စွန့်ပစ်ပါ။
စာရွက်အမျိုးမျိုးကို စက္ကူအိတ်တွင် ထည့်၍ စွန့်ပစ်နိုင်ပါသည်။

ပြန်လည်အသုံးပြုရနိုင်သောပလတ်စတစ်များ (ထုတ်ကုန်ပလတ်စတစ်များ၊ ခွက်များထုပ်ပိုးထားသောပလတ်စတစ်များ)

"ထုတ်ကုန်ပလတ်စတစ်" *100%ပလတ်စတစ်ဖြင့် ပြုလုပ်ထားပြီး အရွယ်အစား 30စင်တီမီတာအတွင်းရှိသောပလတ်စတစ်

ခွက်များထုပ်ပိုးထားသောပလတ်စတစ်များ * ကုန်ပစ္စည်းများကို ထည့်ခြင်း (ခွက်များ)၊ ထုပ်ပိုးထားသော (ထုပ်ပိုးခြင်း) ပလတ်စတစ်ပစ္စည်း

ရေချိုးဇလား၊ ပေတံ၊ ပလတ်စတစ်အိတ်၊ ဖလင်ပြား၊ ပုလင်းများ (ပလတ်စတစ်ပုံးများ မပါဝင်ပါ)၊ အရုပ်များ (အတုံးများ)၊ ပလတ်စတစ် အင်္ကျီချိတ်၊ အဖျော်ယမကာ၊ သွားပွတ်တံ၊ အလုံပိတ်ခွက်၊ ဖန်ပုံသဏ္ဍာန်ထည့်ရသောပလတ်စတစ်ဖန်

အညစ်အကြေးများ ဖယ်ရှားရခက်သည့်ပစ္စည်းကို မီးလောင်နိုင်သော အမှိုက်အဖြစ် စွန့်ပစ်ပါ။
လီသီယမ်-အိုင်းယွန်းဘက်ထရီ သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများကို သီးခြားစီဆေးပစ္စည်းများကို ရောနှောခြင်းမပြုပါနှင့်။
အထူး 5 မီလီမီတာ သို့မဟုတ် ထိုထက်ပိုသော အမာထည်များနှင့် 30 စင်တီမီတာ စတုရန်းပိုင်ထက် ကြီးမားသောပစ္စည်းများသည် မပါဝင်ပါ။
ညစ်ပတ်နေရင် ရေခဲ အသားအယာ ဆေးပါ။

ပုလင်းများ

အဖျော်ယမကာနှင့် စားသောက်ကုန်ပစ္စည်း အတွက် အလှူကုန်များအတွက် သောက်စရာဆေးဝါးများအတွက်

ရေဖြင့်အသားအယာဆေးပါ။

သံဗူး

အဖျော်ယမကာနှင့် အစားအသုံး အလှူကုန်ပစ္စည်းများနှင့် စတိုးလ်ဗူးများ

ရေဖြင့်အသားအယာဆေးပါ။

ရေဘူး

ပွဲတော်များနှင့် တံဆိပ်များကို ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သောပစ္စည်းအဖြစ် စွန့်ပစ်ပါ။

ရေဖြင့်အသားအယာဆေးပါ။

မှုတ်ဗူးများ၊ ကတ်စံဗူးများ၊ ဓာတ်ခဲခြောက်များ

* အကြွေစေ့ပုံစံဆဲလ်လီသီယမ်ဘက်ထရီများ (ပုံစံပုံစံ "CR" သို့မဟုတ် "BR" ပါဝင်သည်)

ပလတ်စတစ်ဗူးထုပ်များကို ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သောပစ္စည်းအဖြစ် စွန့်ပစ်ပါ။

ကျေးဇူးပြု၍ မစွန့်ပစ်မီ တတ်နိုင်သမျှ မှုတ်ဗူးများနှင့် ကတ်စံဗူးများကို ကုန်အောင် အသုံးပြုပါ။

မန်ဂန်ဓာတ်ခဲခြောက်၊ အယ်ကာလီဓာတ်ခဲခြောက်၊ လီသီယမ်ဓာတ်ခဲသုံးဓာတ်ခဲ

* အကယ်၍ သင်သည် ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သောခွက်(container/net) ကို အသုံးပြုနေပါက၊ ၎င်းကို အိတ်ထဲတွင် ထည့်မထားဘဲ စွန့်ပစ်ပါ။

စားနပ်ရိက္ခာအမှိုက်

တစ်ပတ် တစ်ကြိမ်

ရက်သတ္တပတ်၏နေ့

မီးဖိုချောင်အမှိုက် **အခြားပစ္စည်းများပါဝင်သည့်ပလတ်စတစ်ပစ္စည်းများ**

ပိုလျှံသည့်ရေကို စစ်ထုတ်ပါ။

မာနုစင်နိုင်သော ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သော ပလတ်စတစ်

အဖုံးပါသောထည့်စရာဘူး သို့မဟုတ် အတွင်းမြင်ရသောပိုလီအိတ်ထည့်၍ စွန့်ပစ်ပါ။

အဝတ်အစား၊ **တစ်ခါသုံးပစ္စည်းများ** **စက္ကူအမှိုက်** **ဥယျာဉ်အပင်များမှ အရွက်** **ရာဘာနှင့် သားရေပစ္စည်းများ**

စားသုံးဆီ

စက္ကူနှင့် အဝတ်စတိုးဖြင့် စုပ်ယူခြင်း သို့မဟုတ် ပျစ်ခဲစေသောပစ္စည်းဖြင့် ခဲအောင်လုပ်ပါ။

အညစ်အကြေးမှန်သမျှကို ဖယ်ရှားပါ။

ကျေးဇူးပြု၍ အရှည် 50 စင်တီမီတာ အတွင်းဖြစ်အောင်လုပ်ပါ။

သတ္တုကြွေထည်၊ ဖန်အမှိုက်

တစ်လ တစ်ကြိမ်

ရက်သတ္တပတ်၏နေ့

သတ္တု၊ ကြွေထည်၊ ဖန်၊ အိမ်သုံးပစ္စည်းအသေးများ စသဖြင့်

ပြဒါးပါရှိသောထုတ်ကုန်များကို အခြားအမှိုက်များမှ သီးခြားစွန့်ပစ်ပါ။

အဖုံးပါသောထည့်စရာဘူး သို့မဟုတ် အတွင်းမြင်ရသောပိုလီအိတ်ထည့်၍ စွန့်ပစ်ပါ။

မီးချောင်း

မာကျူရီသမိုမီတာ၊ မာကျူရီ သွေးပေါင်ချိန်တိုင်းကိရိယာ

ဝယ်ခဲ့သည့်ထည့်စရာတွင် ထည့်ခြင်း သို့မဟုတ် စက္ကူအထုပ်ဖြင့် ထုပ်ပိုးပါ။

ပြဒါး ယှိစိုမှုခြင်းမရှိအောင် အတွင်းမြင်ရသောအိတ်အသေးထဲထည့်၍ စွန့်ပစ်ပါ။

မီးခြစ်

တတ်နိုင်သမျှ ကုန်အောင် သုံးပြီး သီးခြားအိတ်ထဲထည့်ပါ။

ကျေးဇူးပြု၍ ရက်ချိန်းရယူပါ။

ပစ္စည်းကြီး အမှိုက်များအတွက် ငွေကောက်ခံသည်

အိမ်မှထုတ်သော ပရိဘောဂ၊ အိပ်ယာ၊ စက်ဘီးစသည်ဖြင့် ဘေးဘက်အရှည် 30 စင်တီမီတာထက် ပိုကြီးသော အမှိုက်ကြီးများအတွက်၊ ကြီးမားသောအမှိုက်လက်ခံရေခွာသို့ လျှောက်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်။ (အရွယ်အစား နှင့် အလေးချိန်သည် သတ်မှတ်ထားသော ကန့်သတ်ချက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ၎င်းကို သိမ်းဆည်းရန် မဖြစ်နိုင်ခြင်းမျိုးရှိပါသည်။)

ကြီးမားသည့်အမှိုက်လက်ခံသောစင်တာ

အင်တာနက် (24နာရီ) <https://www.shinjuku-sodai.com>

shinjukuku sodaigomi uketuke

☎03-5304-8080 (တနင်္လာမှ စနေနေ့၊ နံနက် 8နာရီ မှ 7နာရီ) (နှစ်ကုန်နှင့် နှစ်သစ်ကူး ရုံးပိတ်ရက်များ မှ အပ)

လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကြီးမားသောအမှိုက်များသည် သင်ကိုယ်တိုင်စွန့်ပစ်ရန်တာဝန်ဖြစ်သောကြောင့် ကြီးမားသောအမှိုက်များလက်ခံစင်တာတွင် လျှောက်လွှာတင်၍မရပါ။ ကျေးဇူးပြု၍ အမှိုက်စွန့်ပစ်သည့်ကုမ္ပဏီ (လိုင်စင်ရကုမ္ပဏီ) သို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ။ လိုင်စင်ရမီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအချက်အလက်များအတွက်၊ မြို့တော်၏ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် "မီးပွားရေးဆိုင်ရာစွန့်ပစ်ပစ္စည်းများ" ကို ရှာဖွေပါ။

အိမ်သုံးလေအေးပေးစက်၊ တီဗီ၊ ရေခဲသေတ္တာ၊ ရေခဲကန်၊ အဝတ်လျှော်စက်၊ အဝတ်အခြောက်ခံစက်

ပစ္စည်းလုံလုံလုံလုံလုံလုံလုံ သိမ်းဆည်းရန်အတွက် အသစ်ဝယ်ယူခဲ့သည့်ရောင်းသည့်ဆိုင်တွင် လျှောက်လွှာတင်ပါ။ စွန့်ပစ်ရန်အတွက်သတ်မှတ်၍ စွန့်ပစ်မည့်ပစ္စည်းကိုလုံလုံလုံလုံလုံလုံ ဆက်သွယ်ပါ။ သယ်ယူခြင်း၊ ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်း အခကြေးငွေ လိုအပ်ပါသည်။ မြို့တော်မှ သိမ်းဆည်းမည်မဟုတ်ပါ။ အိမ်သုံးပစ္စည်းများ ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်းအတွက် ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်းမှာ မဖြစ်မနေလိုအပ်ပါသည်။

• အရောင်းဆိုင်သို့မဟုတ် မလွှဲပြောင်းနိုင်လျှင်

အိမ်သုံးလျှော်စက်ပစ္စည်းများ ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်း လက်ခံစင်တာ

အင်တာနက် (24နာရီ) <https://kaden23rc.jp>

shinjukuku kaden23rc uketuke

☎0570-08-7200 (တနင်္လာမှသောကြာ၊ နံနက် ၉ နာရီ မှ ညနေ ၅ နာရီ) (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်ပိတ်)

• အကယ်၍ မိမိဘာသာ သတ်မှတ်ထားသောနေရာ (မြို့တော်ပြင်ပ) သို့ ကိုယ်တိုင်ပို့ဆောင်လိုပါက ကျော်ဘက်ရှိ သန့်ရှင်းရေးရုံး သို့မဟုတ် သန့်ရှင်းရေးဌာန အသီးသီးသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။